
Z Á P I S
z 19. zasedání zastupitelstva města Slavkov u Brna,

které se konalo dne 11.9.2017

od 17:00 hodin v zasedací místnosti MěÚ

Pří tomni: Bc.  Michal  Boudný, starosta
Bc.  Libor E l iáš,  č len ZM
Ing. Hynek Charvat,  č len ZM
Ing. arch. Dušan Jakoubek, člen ZM
Ing. Marie Jedl ičková, místostarostka
Mgr.  Petr Kost ík, místostarosta
Mgr.  Věra Kř ivánková, členka ZM
Mgr.  Vladis lava Kulhánková, č lenka ZM
Mgr.  Miroslav Lst ibůrek, č len ZM
Mgr.  Renáta Macharová, č lenka ZM
MUDr. Oldř ich Pospíš i l ,  č len ZM
Mgr.  Vladimír Soukop, č len ZM
Dagmar Ž ivníčková, č lenka ZM

Omluveni: PaedDr. I lona Hrbáčková, členka ZM
Ing. Ivan Charvát, člen ZM

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: Mgr.  Bohuslav F ia la,  tajemník MěÚ
Ing. Petr Lokaj, vedoucí  odboru správy majetku, invest ic a rozvoje
Ing. Jana Mackr lová, vedoucí  f inančního odboru
Mgr.  Šárka Morongová, vedoucí odboru sociá ln ích věcí

Předsedaj ící : Bc.  Michal  Boudný, starosta

Ověřovatelé: Mgr.  Renáta Macharová, č lenka ZM
Dagmar Ž ivníčková, č lenka ZM

Návrhová komise:      Ing. arch. Dušan Jakoubek, Bc. Libor Eliáš, Mgr. Petr Kostík

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení a schválení programu 19. zasedání zasedání zastupitelstva města

Pan starosta Bc. Michal Boudný přivítal v 17:00 hodin všechny přítomné na devatenáctém
zasedání zastupitelstva města. Před schválením programu předal slovo JUDr. Holubářovi z
Okresní  hospodářské  komory  Vyškov  a  předal  ocenění  slavkovským  účastnicím  soutěže
"Podnikatelka  roku  okresu  Vyškov  2017",  poté  konstatoval,  že  je  přítomno  13  členů
zastupitelstva města a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Navrhl schválit ověřovatele
zápisu paní Dagmar Živníčkovou a Mgr. Renátu Macharovou (schváleno 13 hlasů pro) a členy
návrhové  komise  Ing.  arch.  Dušana  Jakoubka,  Bc.  Libora  Eliáše  a  Mgr.  Petra  Kostíka
(schváleno 13 hlasů pro).  V rámci schválení  programu navrhl  starosta města vyřadit  bod
Žádost o směnu pozemků - pan Červinka - doplnění.



Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Přijato

2. 348/19/ZM/2017 Plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města :

považuje za splněné body:

52/3 z 3. řádného zasedání ZM - 23.03.2015
190/10/2 z 10. zasedání ZM - 13.06.2016
297/17 z 17. zasedání ZM - 19.06.2017

bere na vědomí průběžné plnění a trvání zbývajících úkolů.

Zprávu uvedl starosta města

V diskuzi k bodu vystoupili: Bc. Michal Boudný, Mgr. Věra Křivánková

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 349/19/ZM/2017  Rozbory  hospodaření  města  Slavkov  u  Brna  a  jeho  příspěvkových
organizací za 1. pololetí roku 2017
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
zprávu  o  plnění  rozpočtu   města  Slavkov  u  Brna  za  I.  pololetí  roku  2017  v
předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 350/19/ZM/2017 Rozbory hospodaření VHČ za II. čtvrtletí roku 2017
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
plnění  plánu  vedlejší  hospodářské  činnosti  za  II.  čtvrtletí  roku  2017  v
předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarostka města

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Bc. Jitka Charvátová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



5.1. 351/19/ZM/2017 Soubor rozpočtových opatření
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
 soubor  rozpočtových  opatření   schvalovaný  zastupitelstvem  města  Slavkov  u
Brna v předloženém znění takto:

RO ORJ Odd. § Pol. ORG ÚZ Text Příjmy (Kč) Výdaje (Kč)

64
30 31 3639 5331 3639 FO - TSMS - navýšení příspěvku - osobní náklady 100 000

71 71 6409 5901 3639 OVV - Nespecifikované rezervy -100 000

65
30 32 3315 5331 1601 FO - ZS-A  - navýšení příspěvku - osobní náklady 220 000

71 71 6409 5901 1601 OVV - Nespecifikované rezervy -220 000

66

60 63 2299 2212 31526 DSH - Navýšení pol. - sankční platby - příjmy radar 721 400

80 81 6171 5011 MěÚ - Navýšení položky - osobní náklady 511 000

80 81 6171 5137 51372 MěÚ - Navýšení položky DDHM  - ostatní 31 000

80 81 6171 5137 51371 MěÚ - Navýšení položky  - DDHM  - ICT 28 500

80 81 6171 5139 51391 MěÚ - Navýšení položky - materiál 13 700

80 81 6171 5167 51672 MěÚ - Navýšení položky - školení SW 29 000

80 81 6171 5161 MěÚ - Navýšení  položky - poštovné 72 200

80 81 6171 5021 MěÚ - Navýšení položky - ostatní osobní výdaje 36 000

67

90 91 5311 5139 MěP - Navýšení položky - materiál jinde nez. 60 000

90 91 5311 5137 MěP - Navýšení položky -  DDHM 6 500

90 91 5311 5171 MěP - Navýšení položky - opravy a udržování 33 500

90 91 5311 5167 MěP - Navýšení položky - školení 10 000

90 91 5311 5134 MěP - Navýšení položky - prádlo, oděv, obuv 40 000

71 71 6409 5901 OVV - Nespecifikované rezervy -150 000

68
90 91 5311 2322 MěP - Zařazení nové pol.  - přijaté pojistné náhrady 25 000

90 91 5311 5011 MěP - Navýšení položky - platy zaměstnanců v prac. poměru 25 000

69

20 22 1334 ŽP - Navýšení pol. -odnětí ZPF 25 800

20 23 1361 OD - Navýšení pol. - správní poplatky 20 500

30 36 1381 FO - Navýšení pol. - daň z hazardních her 3 716 500

30 36 1511 FO - Daň z nemov. 64 200

40 41 6171 2119 OSMIR - Navýšení pol. - věcná břemena 1 000

60 63 2299 2212 DSH - Navýšení pol. - sankční platby  - pokuty 55 700

20 21 3635 2212 SÚ  - Navýšení pol. - sankční platby - pokuty 400

60 61 3639 2212 VV - Navýšení pol. - sakční platby přijaté  - pokuty 2 000

20 22 3769 2212 ŽP - Navýšení pol. - sankční platby pokuty 5 500

90 90 5311 2212 MěP - Navýšení pol. - sankční platby - pokuty 1 000

60 62 6171 2212 ŽÚ - Navýšení pol. - sankční platby - pokuty 9 300

40 41 3639 3111 IR - Navýšení položky - prodej pozemků 54 800

30 31 3639 6351 363911 FO - TSMS - Účelový příspěvek investiční - zametací vůz 3 956 700

70
60 63 2299 2212 31526 DSH - Navýšení pol. - sankční platby - radar 239 200

40 41 2219 5901 IR - Navýšení položky - rezerva - příjmy radar 239 200



Zprávu uvedla místostarostka města

V diskuzi k bodu vystoupili: Bc. Libor Eliáš, Bc. Michal Boudný, Ing. arch. Dušan Jakoubek, Mgr.
Vladimír Soukop.

Odchod - MUDr. Oldřich Pospíšil: 17:23 hodin

Zdržel se: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Mgr. Vladimír Soukop, paní Dagmar Živníčková.

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 9 Proti: 0 Zdrželo se: 3 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5.2. 352/19/ZM/2017 Soubor rozpočtových opatření
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
rozpočtová opatření  č.  59-63 schválená a  provedená radou města v  souladu s
usnesením č. 227/14/ZM/2016 ze dne 12.12.2016. 

Zprávu uvedla místostarostka města

Příchod - MUDr. Oldřich Pospíšil: 17:29 hodin.

Proti: Ing. arch. Dušan Jakoubek

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 1 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 353/19/ZM/2017 Zhodnocení plnění koncepce školství 2012 - 2016
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zprávu Zhodnocení plnění koncepce školství 2012 - 2016.

Zprávu uvedla místostarosta města

V diskuzi k bodu vystoupili: Ing. Marie Jedličková, Mgr. Eva Jurásková, Mgr. Petr Kostík.

Mgr. Petr Kostík - my jsme se k tomu materiálu několikrát setkali s řediteli škol. Až na drobnosti
bylo vše realizováno. Ta největší položka na které jsme se na radě shodli, je ta střecha na ZŠ
Komenského.  Počítáme s  realizací  na  příští  rok.  Nicméně ten materiál  by  měl  sloužit  k  tomu,
abychom otevřeli  diskuzi.  Já  bych  chtěl  upozornit  zejména  na  obast  mateřských  škol,  tam si
myslím, že je to momentálně nejdůležitější. V různých debatách jsme se k těm číslům dostávali.
Máme 208 míst s tím, že cirkevní mateřská škola nám pomahá. Je tam také zmíněno, že zákonem
bylo odsouhlaseno, že v roce 2020 bychom měli poskytnout místo dětem už od dvou let. Já chci
říci,  že  dnes  máme ten  materiál  jako  kontrolu  toho co  bylo  učiněno.  V  prosinci  bychom rádi
zastupitelstvu  předložili  koncepci  na letošní,  potažmo další  roky  do r.  2021,  kde bychm chtěli
zohlednit všechny reálné a legislativní požadavky. Víme, že předloni jsme poprvé otevřeli čtyři třídy
a letos jsme otevřeli čtyři třídy prvňáků a z toho počtu, který se nám jeví, a který byl zpracován
jako maximalistická vize je dnes o jedno dítě přeplněno. Ty názory, které zde padaly, tak směřují
ke koncepci vytvoření nové školky. Dále bychom měli být schopni také uspokojit potřeby rodičů na



družiny. Na ZŠ Tyršova jsme to vyřešili přístavbou. Do budoucna by i ZŠ Komenského potřebovala
větší prostory. To jenom abyste věděli, jak se ubírají názory ředitelů a zřizovatelů těchto zařízení.
Všechny organizace školství mimořádně dobře spolupracují. Domnívám se, že perspektivně bychom
této problematice měli věnovat větší pozornost. Všichni zúčastnění konstatovali, že mohou souhlasit
v tom co vykonali a to, co nebylo realizováno budeme přiřazovat do rozpočtu příštího roku.

Ing. Marie Jedličková -  já  bych k tom řekla,  že nás čeká velká investice do mateřské školy a
předtím, než se pro tu investici  rozhodneme, tak bych chtěla,  aby byla vytvořena ekonomická
analýza kolik nás to bude stát, kolik bude stát výstavba a to kompletně. Abychom věděli přesně co
se bude muset  vybudovat,  kolik dostaneme od státu,  kolik zaplatíme my, jaké budou náklady
tohoto prostoru a také jaké budou provozní náklady za každý rok. Jestliže jsou teď náklady na MŠ
zvídálek cca 1.350.000 Kč ročně, tak tyto náklady a daleko víc se přesunou na novou budovu, něco
na družinu, něco na provoz školy. V materiálu se hovoří o 450 místech, dnes máme kapacitu 208.
Dotaz na paní ředitelku, kolik jste letos nevzaly tříletých dětí?

Mgr. Eva Jurásková - 17 dětí

Ing. Marie Jedličková - 48 dětí má MŠ "Karolínka", takže se jedná celkem o cca 280 tříletých dětí,
to je současná potřeba. Do prvních tříd nastoupilo letos 108 dětí.  Určitě z těch dvouletýh dětí
nebudou všechny chodit do školky, takže si spočítejeme reálně, jakou kapacitu potřebujeme. Určitě
bude dobře, když novou mateřskou školu postavíme a budeme mít družinu, ale musíme vědět kolik
nás to bude stát, abychom nebyli potom nemile překvapeni.

Předkladatel: Mgr. Petr Kostík
Zpracovatel: Ing. Jana Mackrlová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 354/19/ZM/2017 Program pro poskytování dotací na podporu činností v oblasti sociálních
služeb pro rok 2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
předložený  Program  pro  poskytování  dotací  na  podporu  činností  v  oblasti
sociálních služeb pro rok 2018.

Zprávu uvedla místostarostka města

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Mgr. Šárka Morongová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 355/19/ZM/2017 Deklarace potřebnosti a podpory sociálních služeb pro rok 2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
systém spolufinancování  sociálních  služeb  pro  občany Slavkovska v  roce  2018
podle  Pravidel JMK pro rok 2018 a deklaruje potřebnost a finanční podporu v
konkrétní  výši  uvedené  v  tabulce  pro  služby  zařazené  v  Základní  síti  JMK do
skupiny A a C za podmínky, že služby úspěšně projdou dotačním řízením JMK a
ORP Slavkov u Brna.



poskytovatel druh služby kategorie
max.  dotace
2018

Rodinná  pohoda,
o.s.Vyškov

centrum  denních
služeb

A          38688

Rodinná  pohoda,
o.s.Vyškov

odlehčovací služby C          41610

DCH  Brno,  OCH
Hodonín

centrum  denních
služeb

A          85114

DCH  Brno,  OCH
Hodonín

charitní poradna A          32760

DCH  Brno,  OCH
Hodonín

pečovatelská
služba

A         582106

DCH  Brno,  OCH
Tišnov

chráněné bydlení C 30000

DCH  Brno,  OCH
Tišnov

sociální
rehabilitace

C 20000

Zprávu uvedla místostarostka města

V diskuzi k bodu vystoupili: Ing. Marie Jedličková, Mgr. Šárka Morongová

Předkladatel: Ing. Marie Jedličková
Zpracovatel: Mgr. Šárka Morongová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 356/19/ZM/2017 Průběžné plnění Programu rozvoje města na rok 2017
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
průběžné plnění Programu rozvoje města na rok 2017 v předloženém znění.

Zprávu uvedla místostarosta města

V diskuzi k bodu vystoupili: Bc. Michal Boudný, MUDr. Oldřich Pospíšil, Mgr. Petr Kostík.

MUDr. Oldřich Pospíšil - prosím za pacienty, až se bude dělat oprava budovy č.p. 288, to zateplení,
jestli byste v té čekárně mohli udělat klimatizaci.

Mgr. Petr Kostík - uděláme dotaz u všech lékařů, aby byli dostatečné kapacity, to je jeden krok.
Druhý krok bude navrhnout dostatečné klimatizovaní té čekárny a hlavně výměny vzduchu.

Zdržel se: paní Dagmar Živníčková

Předkladatel: Mgr. Petr Kostík
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 357/19/ZM/2017 Žádost o prodej pozemku parc. č. 70 v k.ú. Slavkov u Brna
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města nesouhlasí



se zveřejněním záměru prodeje pozemku parc. č. 70 ostatní plocha v k.ú. Slavkov
u Brna.

Zprávu uvedl starosta města

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 358/19/ZM/2017 Žádost o prodej části pozemku parc. č. 1197/2 v k.ú. Slavkov u Brna -
manželé Zádrapovi
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města nesouhlasí
se  zveřejněním záměru prodeje části  pozemku parc.  č.  1197/2 zahrada v  k.ú.
Slavkov u Brna.

Zprávu uvedl starosta města

V diskuzi k bodu vystoupili: Ing. arch. Dušan Jakoubek, Bc. Michal Boudný

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 359/19/ZM/2017 Sadová - pachtovní smlouva - kanalizace
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
uzavření smlouvy o zajištění provozu a pachtu splaškové kanalizace v ulici Sadová
se společností  Vodovody a kanalizace Vyškov,  a.  s.,  Brněnská 410/13,  682 01
Vyškov, IČ: 494 54 587 v předloženém znění.

Zprávu uvedl starosta města

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Janek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. 360/19/ZM/2017 Žádost o prodej pozemků v k.ú. Slavkov u Brna - společnost LIKO-S, a.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města souhlasí

s  prodejem pozemku parc.  č.  2735/3 ostatní  plocha  o  výměře  538m2  a  části

pozemku parc. č. 2733/12 ostatní plocha o výměře cca 1825m2 z vlasnitctví města
do vlastnictví společnosti LIKO-S, a.s., sídlem U Splavu 1419, 684 01 Slavkov u
Brna,  IČ:  60734795  dle  přiložené  mapy  za  kupní  cenu  stanovenou  znaleckým

posudkem č. 1464-40/2017 a to ve výši 240,-Kč/m2 bez DPH. Daňové povinnosti
budou splněny dle zákona. Náklady související s převodem nemovitosti (správní
poplatek  za  návrh  na  vklad,  vypracování  geometrického  plánu,  vypracování
znaelckého posudku) uhradí žadatel.

Zprávu uvedl starosta města



Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 361/19/ZM/2017 Žádost o prodej části pozemku parc. č. 1643/24 v k.ú. Slavkov u Brna -
společnost Facility RP, s.r.o.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města nesouhlasí
se zveřejněním záměru prodeje části pozemku parc. č. 1643/24 ostatní plocha v
k.ú. Slavkov u Brna.

Zprávu uvedl starosta města

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 362/19/ZM/2017 DVM - smlouva o spolupráci
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města souhlasí
s  uzavřením  smlouvy  o  spolupráci  a  budoucích  převodech  infrastruktury  se
společností DVM invest s.r.o., Topolová 1418, 684 01 Slavkov u Brna, IČ: 292 41
871, dle předloženého návrhu.

Zprávu uvedl starosta města

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Ing. Petr Lokaj
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 363/19/ZM/2017 Žádost o prodej části pozemku parc. č. 836/1 v k.ú. Slavkov u Brna -
paní Komínková
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města souhlasí
s úplatným převodem části pozemku parc. č. 836/1 ostatní plocha v k.ú. Slavkov u

Brna  o  výměře  cca  126m2  z  vlastnictví  města  do  vlastnictví  paní  Dagmar
Komínkové,  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  ░░░░  za kupní  cenu ve výši  515,-

Kč/m2 bez DPH stanovenou znaleckým posudkem č. 3550-005-2017, dle přiložené
mapy. Náklady související s převodem nemovitosti (geometrický plán a správní
poplatek za návrh na vklad) uhradí kupující. Daňové povinnosti budou splněny dle
zákona.

Zprávu uvedl starosta města

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 364/19/ZM/2017 Směna pozemků - Ing. Daněček - doplnění
K tomuto bodu jednání byli přizváni:



I. Zastupitelstvo města schvaluje
rozšíření  předmětu  směny  přijaté  usnesením  zastupitelstva  města  č.  241/14

/ZM/2016 o směnu části pozemku parc.č. 3819/17 o výměře 3m2 v k.ú. Slavkov u
Brna  ve  vlastnictví  města  do  vlastnictví  pana  Ing.  Bronislava  Danečka,  ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ .

Zprávu uvedl starosta města

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. 365/19/ZM/2017  Žádost  o  prodej  pozemků  v  areálu  autobusového  nádraží  -  spol.
KRODOS SERVIS, a.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje

úplatný převod pozemků parc. č. 343/3 ostatní plocha o výměře 45m2 vč. budovy

sociálního zařízení, parc. č. 343/4 zastavěná plocha a nádvoří o výměře 136m2 a

část pozemku parc. č. 343/2 o výměře cca 100m2, vše v k.ú. Slavkov u Brna z
vlastnictví  města  do  vlastnictví  společnosti  KRODOS  SERVIS,  a.s.,  sídlem
Skopalikova 2385, 767 17 Kroměříž, IČ: 26950545  dle přiložené mapy za kupní
cenu  ve  výši  408.350,-Kč  bez  DPH  stanovenou  znaleckým  posudkem  č.
3660-115-2017. Náklady související s převodem nemovitostí (geometrický plán,
znalecký posudek a správní poplatek za návrh na vklad) uhradí kupující. Daňové
povinnosti budou splněny dle zákona.

Zprávu uvedl starosta města

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

19. 366/19/ZM/2017 Žádost o prodej části pozemků v k.ú. Slavkov u Brna - společnost Golf
Invest Austerlitz, a.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
úplatný převod částí pozemků parc. č. 1085/1 trvalý travní porost o výměře cca

109m2 a parc. č. 1085/6  ostatní plocha o výměře cca 1m2, oba v k.ú. Slavkov u

Brna za kupní cenu ve výši 376,-Kč/m2 bez DPH stanovenou znaleckým posudkem
č.  3341-111-2015  z  vlastnictví  města  do  vlastnictví  společnosti  Golf  Invest
Austerlitz,  a.s.,  sídlem  Na  golfovém  hřišti  1020,  684  01  Slavkov  u  Brna,  IČ:
63495201. Náklady související s převodem nemovitostí (př. geometrický plán a
správní poplatek za návrh na vklad) uhradí  kupující.  Daňové povinnosti  budou
splněny dle zákona.

Zprávu uvedl starosta města

Zdržel se: Ing. arch. Dušan Jakoubek

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová

Hlasování
Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0



Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

20. 367/19/ZM/2017 Převod části pozemku parc. č. 438/1 v k.ú. Slavkov u Brna - PharmDr.
Foltínová
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města schvaluje
předložený návrh smlouvy o smlouvě budoucí kupní, jejíž předmětem je převod
části pozemku parc. č. 438/1, zastavěná plocha a nádvoří, v k.ú. Slavkov u Brna, o

výměře cca 35m2 z vlastnictví paní PharmDr. Moniky Foltínové░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░ do vlastnictví města Slavkov u Brna za budoucí kupní cenu ve výši
1.060,-Kč stanovenou dle ocenění č. 3511-117-2016, dle přiložené mapy.

Zprávu uvedl starosta města

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Pavla Soukopová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

21. 368/19/ZM/2017  Zápis  o  provedené  kontrole  v  příspěvkové  organizaci  města  Zámek
Slavkov - Austerlitz
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis  kontrolního  výboru  o  provedené  kontrole  dne  08.08.2017  v  příspěvkové
organizaci města Zámek Slavkov - Austerlitz.

Zprávu uvedl starosta města

V diskuzi k tomuto bodu vystoupili: Mgr. Věra Křivánková.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

22. 369/19/ZM/2017 Zápis ze zasedání finančního výboru
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí
zápis ze zasedání finančního výboru konaného dne 06.09.2017.

Zprávu uvedl starosta města

V diskuzi k tomuto bodu vystoupili: Bc. Libor Eliáš.

Předkladatel: Bc. Michal Boudný
Zpracovatel: Munir Massow
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

23. Interpelace členů ZM

paní Dagmar Živníčková - požadavek na zpomalovací práh ke školce Malé korálky, ta doprava je
tam hrozná, tu tříctku tam nikdo nedodržuje.



Bc. Michal Boudný - kolik to stojí? máme na to peníze?

Ing. Hynek Charvát - v minulosti byli žádosti občanů ul. Polní. Jenom to chci připomenout, aby z
toho nebyla zlá krev, že někde to je a někde není.

Bc. Michal Boudný - prověříme u Policie ČR. Pokud bude kladné stanovisko, tak namontujeme.

Mgr. Miroslav Lstibůrek - dotaz na řešení skledníků v zámku

Bc. Michal Boudný - prověříme

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 13
Výsledek hlasování: Nevzniklo

24. Odpovědi na interpelace

Bc. Michal Boudný - minule měl pan Mgr. Vladimr Soukop dotaz na kolik je plánovaná kapacita
ČOV, tak je to zhruba na 9.500 obyvatel. Dále dotaz na "zobousměrnění" provozu na rampě u
informačního centru, takže toto teď leží na odd. dopravně správních agend a na Policii ČR. Dále se
dotazovala paní Mgr. Věra Křivánková ve věci chodníku na té samé komunikaci, tak ten je součástí
projektu na revitalizaci zbytku náměstí.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 13
Výsledek hlasování: Nevzniklo

25. Diskuse

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 13
Výsledek hlasování: Nevzniklo

26. Závěr

Starosta města poděkoval přítomným za účast a ukončil 19. zasedání zastupitelstva města v
18:27 hodin.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 13
Výsledek hlasování: Nevzniklo

Bc. Michal Boudný
starosta

Ing. Marie Jedličková
místostarostka

Zapisovatelé:



Munir Massow
sekretariát tajemníka MěÚ

Ověřovatelé:

Dagmar Živníčková
členka ZM

Mgr. Renáta Macharová
členka ZM


